

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: THE UNITED INSURANCE Date: 03-11-2025 12:25:30 PM Subject: Appointment of Non Executive Key Employee	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: المتحدة للتأمين التاريخ: 03-11-2025 12:25:30 PM الموضوع: تعيين موظف رئيسي غير تنفيذي
We would like to inform you of the appointment of Mr. Rami Samir Jamil Ghattas in the position of "Manager – Head of the Internal Audit Department" at United Insurance Company PLC effective 02/11/2025 following the approval of the Central Bank of Jordan on the appointment in accordance with the applicable regulations.	نرجو إعلامكم بتعيين السيد رامي سمير جميل غطاس بوظيفة "مدير – رئيس دائرة التدقيق الداخلي" في الشركة المتحدة للتأمين م.ع.م اعتباراً من تاريخ 2025/11/02، وذلك بعد الحصول على موافقة البنك المركزي الأردني على التعيين حسب الأصول.
02-11-2025	02-11-2025
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: khadejeh Mohammad Taher Albzour	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: khadejeh Mohammad Taher Albzour